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Eg har tidlegare budd på Landås, og meiner at Frekhaug og Knarvik i framtida bør få servicelinje lik 
den som går på Landås. Ein minibuss med rimeleg billettpris  som gjer det enklare for dei som ikkje 
har eigen bil/ønskjer å ha eigen bil, men som nokre gonger har behov for å storhandle, komme seg til 
lege/apotek om ein er sjuk osv. På Landås var denne bussruta ein gode for både studentar, 
barnefamiliar og eldre.  
 
Helsing Karina 
 


